



乘坐230,000噸 Symphony of the Seas郵輪

# 7天西加勒比海郵輪之旅

ROSY240414

2024年04月14日

行程亮點:

- \*遊覽皇家加勒比的私人海灘天堂拉巴地
- \*探索斯法爾茅斯令人印象深刻的十九世紀喬治亞風格建築，參觀阿爾伯特喬治 (Albert George) 購物和歷史中心
- \*在巴哈馬拿騷與海豚一起游泳，在加勒比礁鯊中潛水



雙人內倉房  
每位加幣  
**\$1598起**  
限時優惠  
小童免船票\*



價錢包括: 郵輪船費, 來回多倫多機票, 港口稅, 離境稅

\*小童免費: 出發時年滿 12 歲及以下的第三位及以上乘客提供免費遊輪票價, 另稅

日期	地點	到達	開出
April 14	Fort Lauderdale, FL 佛羅裡達州勞德代爾堡		4:30pm
April 15	At Sea 在海上		
April 16	Labadee, Haiti 海地拉巴地	7:00am	4:00pm
April 17	Falmouth, Jamaica 牙買加法爾茅斯	9:30am	6:00pm
April 18	At Sea 在海上		
April 19	Nassau, Bahamas 巴哈馬拿騷	8:00am	5:00pm
April 20	Fort Lauderdale, FL 佛羅裡達州勞德代爾堡	7:00am	



### 海洋交響號

作為加入綠洲級的第四艘船，海洋交響號提供各種各樣的活動、設施和娛樂。征服岩壁，在 40 英尺長的衝浪模擬器 FlowRider 上乘風破浪，或沿著高空滑索飛翔，在船上的 9 層甲板上空翱翔。想要享受更輕鬆時光的客人可以前往全方位服務的活力水療中心，在健身中心參加瑜伽課程，或在海灘泳池享受陽光。船上的部分住宿設有中央公園或木板路景觀陽台，為客人提供舒適的鄰裡氛圍，讓客人在門外享受刺激。中央公園擁有紐約市的終極住宅區體驗，而木板路則提供數小時的娛樂活動，從旋轉木馬到糖果等。

在港口度過一天後，您可以在皇家海濱長廊的 Rising Tide 酒吧喝一杯放鬆一下，然後前往皇家劇院或 Aqua 劇院觀看演出。前往養生酒吧，客人將體驗到機器人調酒師為客人提供最喜愛的飲品。這裡還有各種特色餐廳，如 Johnny Rockets 50 年代風格的餐廳、Giovanni's Table、Izumi 和 Jamie's Italian。海洋交響號還提供免費的 Adventure Ocean® 青少年計劃、Royal Babies® 和 Royal Tots® 計劃、青少年休息區和迪斯可舞廳以及 Splashaway Bay 兒童水上樂園。



價錢包括: 郵輪船費, 來回多倫多機票, 港口稅, 離境稅。

\*小童免費: 出發時年滿 12 歲及以下的第三位及以上乘客提供免費遊輪票價 (並不包括: 船上小費, 機場至碼頭之來回接送, 及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利。)

注意: 特惠價郵輪船位分配由郵輪公司確定, 本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。由於航空公司、郵輪公司等不定時調整價格, 以上行程及價格如有變動恕不另行通知; 另郵輪之行程以郵輪公司所公佈之為準。各位歡迎隨時來電諮詢郵輪公司會員優惠, 此優惠受若干條款限制。





# NGH CRUISE



## Symphony of the Seas Tonnage: 230,000 tons

# 7 days Western Caribbean Cruise

ROSY240414

## April 14, 2024

### Itinerary Highlights:

- \* Visit Labadee, the Royal Caribbean's private beach
- \* Explore an impressive collection of nineteenth-century Georgian architecture in Falmouth, Jamaica.
- \* Visit Nassau, Bahamas and swim with dolphins, dive among Caribbean reef sharks and cruise the coastline on a speedboat excursion



**The Price Includes: Cruise Fare, Round-trip Airfare From Toronto, Port Charges, Gov. Tax.**

**\*Providing free cruise fare for third guests and higher who are 12 years old and younger as of Offer Cruise departure date.**

Date	Port	Arrive	Depart
April 14	Fort Lauderdale, FL		4:30pm
April 15	At Sea		
April 16	Labadee, Haiti	7:00am	4:00pm
April 17	Falmouth, Jamaica	9:30am	6:00pm
April 18	At Sea		
April 19	Nassau, Bahamas	8:00am	5:00pm
April 20	Fort Lauderdale, FL	7:00am	



### Symphony of the Seas

As the fourth ship to join the Oasis Class, the Symphony of the Seas offers a large variety of activities, amenities and entertainment. Conquer the rock wall, catch a wave on the FlowRider, a 40-foot long surf simulator, or fly down a zip line that soars 9 decks in the air over the ship. Guests looking for a more relaxed time can visit the full-service Vitality Spa, take a yoga class at the Fitness Center, or soak up some sun at the Beach Pool. Some of the accommodations on board feature a Central Park or Boardwalk View Balcony, which provides a comfortable neighborhood feeling for guests with excitement just beyond the door. Central Park boasts a New York City feel for the ultimate uptown experience, while the Boardwalk provides hours of amusement from carousel rides to confectionary treats and more.

After a day in port, unwind with a drink at the Rising Tide Bar on the Royal Promenade before heading over to catch a show in the Royal Theater or Aqua Theater. A trip to the Bionic Bar will treat guests to the experience of robot bartenders serving favorite libations. There is a variety of specialty restaurants available as well, such as Johnny Rockets' 50s-style diner, Giovanni's Table, Izumi, and Jamie's Italian. Symphony of the Seas also offers the complimentary Adventure Ocean® Youth Program, Royal Babies® and Royal Tots® program, teen lounge areas and disco, and the Splashaway Bay kids' water park.



The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto, and port charges, Gov. tax.  
 (Excludes: on-board gratuities, round-trip transfers from airport to terminal, and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges.)  
 \*providing free cruise fare for third guests and higher who are 12 years old and younger as of Offer Cruise departure date. Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location.  
 Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.

MARKHAM / NGH TOURS  
905-604-9288

CRUISE LINE  
905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6

[www.nghcruise.com](http://www.nghcruise.com)



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)

Fuel Surcharge notice: Our company reserves the right to impose a fuel supplement on all guests if the fuel Continued to rise

Programs are subject to availability and may change without notice. Prices may fluctuate at time of transaction.

240111